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Abstract (en)
The invention relates to a two-part roller shutter for cabinet-type pieces of furniture. The two roller-shutter elements are constructed of pivotably
interconnected profiles and are interconnected by connecting elements. Via said connecting elements, the movement of one roller-shutter element
can be transmitted synchronously to the other roller-shutter element in the form of a counter-movement. In the opening region (11) of the piece
of furniture (1), guide profiles (2) are arranged on the opposite side walls (12), in the border region. Said guide profiles (2) have two longitudinal
grooves (21, 22) which are provided for receiving toothed components (3, 4) and are located one behind the other. Said longitudinal grooves (21,
22) of the guide profiles (2) have slit openings (23, 24) directed parallel to the interior (13) of the piece of furniture (1). The toothed components
(3, 4), which are arranged in the longitudinal grooves (21, 22) such that they can be displaced with respect to one another, can be connected via
connecting means (5, 6) to in each case one of the roller-shutter elements (7, 8). The spacing between the longitudinal grooves (21, 22) arranged
one behind the other is formed by a hollow region (25) in the guide profile (2). Said hollow region (25) is spanned by at least one rotatable gear
wheel (9), arranged in a stationary manner on a pin (91), such that the teeth (92) of the gear wheel (9) mesh with the teeth (31, 41) of the toothed
components (3, 4).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen zweigeteilten Rolladen für schrankartige Möbelstücke. Die beiden Rolladenelemente sind aus schwenkbar miteinander
verbundenen Profilen aufgebaut und miteinander durch Verbindungselemente verbunden. Über diese Verbindungselemente ist die Bewegung des
einen Rolladenelementes synchron auf das andere Rolladenelement in Form einer Gegenbewegung übertragbar. Im Öffnungsbereich (11) des
Möbelstücks (1) sind an den gegenüberliegenden Seitenwänden (12) randnah Führungsprofile (2) angeordnet. Diese Führungsprofile (2) besitzen
zwei zur Aufnahme von gezahnten Bauteilen (3, 4) vorgesehene, hintereinander liegende Längsnuten (21, 22). Diese Längsnuten (21, 22) der
Führungsprofile (2) haben parallel zum Innenraum (13) des Möbelstückes (1) gerichtete Schlitzöffnungen (23, 24). Die in den Längsnuten (21, 22)
gegeneinander verschieblich angeordneten gezahnten Bauteile (3, 4) sind über Verbindungsmittel (5, 6) mit je einem der Rolladenelemente (7, 8)
verbindbar. Der Abstand zwischen den hintereinander angeordneten Längsnuten (21, 22) ist durch einen Hohlbereich (25) im Führungsprofil (2)
gebildet. Dieser Hohlbereich (25) ist durch wenigstens ein ortsfest auf einer Achse (91) angeordnetes drehbares Zahnrad (9) derart überbrückt, daß
die Zähne (92) des Zahnrades (9) mit den Zähnen (31, 41) der gezahnten Bauteile (3, 4) kämmen. <IMAGE>
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